
Protokoll styrelsemöte för Åmäshalvöns 
Samfållighetsförening 2021-04-20 

DeltuRare Jan Ber,<, Stefan Ni/s.wm, Kenneth Gunnars.wn, Mikael Karlsson, 
Anders Olojsson, Inger Swnssun 

§ 39 MlJt~ts IJppnandt 
Jan öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 40 Godklinnande av jöredragningslista 
Föredragningslistan godkändes. 

§4 J Ekonomin 
• Resultat 

- Då inga arbeten påbörjats ännu har inte ekonomin påverkats under de 
första månaderna. 
Påminnelse om medlemsavgifterna kommer att skickas ut till dem som 
ännu ej betalt. 

• Årsredovisning och Verksamhetsberättelse 2020 
- Årsredovisningen fastställs nästa möte och lämnas därefter över till 
revisorerna. 
- Verksamhetsberältclsen är påbörjad och ska vara klar till årsmötet 

• Upphandling beläggningsarbetc 
- OfTcrt har inkommit inrur höstens arbeten. 

• Aktuella andclstalsf!ndringar 
- De andclsändringar som inkommit kommer att hanteras gemensamt i 
oktober 2021 . 

• Andelstal privata bryggor kontra hamnar 
- Styrelsen diskuterar gränsdragning mellan privata bryggor och hamnar. 
Beslut: 
Styrelsen beslutar all vid privata bryggor kan inga båtplatser hyras ut. 
Dessa har då inget andelstal. 
Vid uthyrning av båtplatser rilknas det som en hamn med andelstal. 
(Stefan Nilsson, som tlr jilvig i denna frågu deltog inte i denna del ~ 

mOtct) ~ \~ 



§ 42 Fiberarbetet 
Ersättning för extraordinära kostnader i samband med anläggningsarbetet med 
fiberanläggningen 
Beslut: 
Styrelsen godtog IP-onlys förslag på ersättning för extraordinarie ersättningar. 

Styrelsen kommer även att undersöka om det går att fa ersättning från vårt 
försäkringsbolag för den del som IP-onlys ersättning inte täcker. 

§ 43 Planering inför årsmöte 2021 
- Inkomna motioner 
Inga motioner har inkommit. 
- Fördelning av arbetsuppgifter inför föreningsstämman 

§ 44 Pågående arbeten/ärenden 
- Jan beställer slåtter av vägrenema till midsommar. 
- Några farliga häckar har identifierats. Kort om "Fri sikt" lämnas till aktuella 
fastighetsägare. 

§ 45 Hemsidan 
Information om byte av vägvakt 
Aktivitetsplanen 

§46 Övrigt 
Povel Johansson, som varit vägvakt i styrelsen har bett om att få lämna sitt 
uppdrag. Fram till nästa årsmöte är Mikael Karlsson och Anders Olofsson 
vägvakter. 

Kenneth och Jan ansvarar för att planera och förbereda de aktuella 
underhållsarbetena. 

- Container/Förråd 
Inköp och placering enligt tidigare beslut på Duveslät 1 :2 
Anders och Stefan ansvarar för detta. 

- Elarbete kommer att genomföras på Sandviksvägen/ Andstigen av 
V arbergsortens Elkraft. 
Mikael ansvarar för att besiktiga arbetet. 

- Webbkamera Campingen 
Det har kommit en förfrågan från en medlem om föreningen vill ha en 
webbkamera nere på Campingen. Då det inte ingår i vårt uppdrag tackar vi för 
erbjudandet och hänvisar till kommunen för vidare förfrågan. 



§ 47 Mötet avslutas 
Ordförande avslutar mötet. 

Nästa styrelsemöte är den 18 maj 2021 

I ger Svensson 
ekreterare 
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